
 

SSIF – Kajak Bestyrelsesmøde 

 

SSIF 

Dato:  25-11-2024  

Afholdt hos:  Kristina 

Tilstede:  Marius, Svend, Per, Kristina 

Referent:  Kristina 

 

Dagsorden godkendt 

Gennemgang af dagsorden 

og evt. tilføjelser 

 

Status container Projektet er næsten afsluttet, der mangler de sidste ting 

med indretningen.  

Budgetmæssigt ligger det rigtigt flot og vi mangler kun 

den sidste regning fra kommunen i forhold til ibrugtagning 

af byggetilladelsen.  

 

Alle klubkajakker kommer ind i den nye container. 

Tøj, sprayskirt, pagajer, flydere er i den ene side inden for 

døren.  

 

Der ligger ca. 200 herregårdssten. De kan lægges til 

foråret. 

 

Der er nu 47 pladser til kajakker (50 i alt. Vi bruger 3 

pladser i den nye container til grej) 

 

Den lille container kan bruges til private kajakker. 

 

Svend undersøger om vi må opbevare gasflaske til grill 

inde i en container i forhold til forsikring.  

Ang. Parkering og 

toiletforhold 

Der er kommet en større pil på til Ny Hattenæs’ parkering.  

En kontakt fra kommunen skriver på forespørgsel fra os at 

der ikke er noteret noget om at hotellets toiletter skal 

være offentligt tilgængelige. Per har fået aktindsigt til 

hotellets byggetilladelse, fordi vi mener at de fik pålagt at 

stille et toilet til rådighed for offentligheden. I mappen er 

der er sider, som ikke kan ses. Per undersøger dette 
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nærmere så vi kan arbejde videre med at få tilgængelige 

toiletforhold. 

Årsmødet d. 7-1-2025 Punkter: 

 

Pkt. 1: Valg af dirigent 

Pkt. 2: Valg af referent 

Pkt. 3: Formandens beretning 

Pkt. 4: Regnskab og budget 

Pkt. 5: Fastsættelse af kontingent 

Pkt. 6: Evaluering af introduktionskursus 

Pkt. 7: Evaluering af årets aktiviteter 

Pkt. 8: Evt. Indkomne forslag (skal være formanden 

skriftligt i hænde senest 5 dage før mødet) 

Pkt. 9: Valg af tillidsposter 

Pkt. 10: Valg til bestyrelse 

Pkt. 11: Eventuelt 

 

Forslag til det kommende 

år jvf. økonomi 

Vi har et overskud på ca. 45.000 

Forslag:  

Ture fremover bliver gratis. 

Instruktørerne får relevante kurser. 

Vi køber gode, brugte kajakker. 

Vi holder fast i at klubben afholder grillaften. 

Vi fastholder et beløb til hvis et festudvalg afholder et 

arrangement. 

Hvis nogle vil arrangere lidt særligt til en klubaften, kan 

man høre om at få det dækket.  

Vi fastholder kontingentet. 

Vi overvejer om prisen på introkurset skal justeres ned 

eller fastholdes. 

  

    

Næste møde: Ved årsmødet finder vi en ny dato for det kommende 

bestyrelsesmøde. 

  

  

 


